

聖依納爵堂

常年期第十七主日 2019-07-28

1. 小堂管理團隊，衷心感謝所有服務及參與上星期舉行「建堂60週年堂慶及提前慶祝主保瞻禮」的弟兄姊妹，無條件提供服務及支持，實在讓人欣賞及感動。希望我們小堂，能夠繼續展現耶穌基督「愛與服務」的精神，繼續為主內弟兄姊妹服務，為主作見證，愈顯主榮。
2. 小堂由八月份開始，嘗試提供每週主日普通話彌撒服務，時間為主日上午11:45分。有關服務將於本年10月份作出檢討是否延續或取消有關服務。

八月份首主日普通話彌撒，小堂邀請到夏志誠輔理主教蒞臨主持，歡迎大家參與，與主相遇。

3. 2019年6月份小堂收支報告如下：

收入：\$166,540

支出：\$29,534

盈餘：\$137,006

收支詳情表已張貼於報告板上，多謝各位教友的支持。

St. Ignatius Chapel
July 28, 2019
17th Sunday, Year C

1. St. Ignatius Chapel management team gives sincerely thanks for our brothers and sisters, for participating and serving the celebration of 60th Anniversary of St. Ignatius Chapel and the Feast of St. Ignatius last Sunday. We appreciate and were touched by your unconditional serving. We hope our Chapel can continuously demonstrate the spirit of Jesus – Love and Serve, continuously serve the brothers and sisters in the community and be the witness for God, giving praising to God.

2. St Ignatius chapel will start to provide mass in Putonghua every Sunday by 11:45 am in August. Please note that this service is provided on a try out basis and will be reviewed in October to determine whether there will be Putonghua service in this chapel or not.

For our first Putonghua mass next Sunday, we have invited Rev Ha Chi-shing, Auxiliary Bishop of Hong Kong, to say the mass for us. You are most welcome to join us for the glory of God. Thank you.

3. The financial report for this chapel in June is as follows (HK\$):

Income: 166,540
Expenses: 29,534
Surplus: 137,006

Details of the report are posted on the notice board outside the chapel. Thank you for your generous support.